

NOTICE OF PROPOSED CONTRACT

Provide snow removal services for site access of Upper Air (UA) observers and building maintenance service providers.

Location:

ECCC Weather Station Upper Air site, Inukjuak, QC (Latitude/Longitude: 58°28'3.28"N, 78° 4'41.39"W)

Deliverables:

Maintain the designated areas clear of accumulating snow and remove excess snow from the site for the duration of the contract.

DESCRIPTION:

1. Clear all the areas of snow each day when the accumulation is approximately 10 cm or 4 inches. If snow accumulation continues throughout the day the contractor will continue to clear the area. The snow will be pushed aside for the time being.
2. When the piles of cleared snow become significant, the contractor will then remove the piles off-site for dumping.
3. Service of snow removal will start on the first day of significant accumulation in November and will continue to the end of May 2021 or until the end of snow precipitation.

The designated areas include the driveway from the municipal road to the main door of the building and the small parking area in front of the building which includes access to the fuel reservoir and service points for water and sewage. Snow piles are considered significant when they attain a height of 3 meters or 9 ft.

Access to the ECCC building may be restricted due to the snow conditions on municipal roads after significant snow events (blizzards). The contractor will make every effort to perform the service once roads are passable.

Ownership of Intellectual Property

N/A

Contract Amount

Estimated at \$25,032.21

Duration

Fall of 2020 to May 2022

Proposed Contractor

Inutsiligaatjuk Excavation Inc.
P.O. Box 285
Inukjuak, QC
J0M 1M0

Demande de Proposition

Fournir des services de déneigement pour l'accès au site des observateurs d'Upper Air (UA) et des prestataires de services d'entretien des bâtiments.

Emplacement:

Site météorologique supérieur de la station météorologique ECCC, Inukjuak, QC (Latitude / Longitude: 58 ° 28'3.28 "N, 78 ° 4'41.39" O)

Livrables:

Maintenir les zones désignées exemptes de neige accumulée et enlever l'excédent de neige du site pendant la durée du contrat.

LA DESCRIPTION:

1. Dégagez toutes les zones de neige chaque jour lorsque l'accumulation est d'environ 10 cm ou 4 pouces. Si l'accumulation de neige se poursuit tout au long de la journée, l'entrepreneur continuera de nettoyer la zone. La neige sera repoussée pour le moment.
 2. Lorsque les tas de neige déneigée deviennent importants, l'entrepreneur retirera ensuite les tas hors site pour déversement.
 3. Le service de déneigement débutera le premier jour d'accumulation importante en novembre et se poursuivra jusqu'à la fin mai 2021 ou jusqu'à la fin des précipitations de neige.
- Les zones désignées comprennent l'allée de la route municipale à la porte principale du bâtiment et la petite aire de stationnement devant le bâtiment qui comprend l'accès au réservoir de carburant et aux points de service pour l'eau et les eaux usées. Les tas de neige sont considérés comme importants lorsqu'ils atteignent une hauteur de 3 mètres ou 9 pieds.

L'accès au bâtiment d'ECCC peut être restreint en raison des conditions de neige sur les routes municipales après des événements de neige importants (blizzards). L'entrepreneur mettra tout en œuvre pour exécuter le service une fois les routes praticables.

Propriété de la propriété intellectuelle

N / A

Montant du contrat

Estimé à 25032,21 \$

Durée

Automne 2020 à mai 2022

Entrepreneur proposé

Inutsiligaatjuk Excavation Inc.
P.O. Box 285
Inukjuak, QC
J0M 1M0